
 

Gewestelijke 
voorjaarsvergadering  

vrijdag 26 mei 2021 
DIGITALE BIJEENKOMST,aanvang 20.00 uur 

 
Ongeveer  

Aanwezig: Namens het bestuur:  
Roelof Veldhuis (vz), Teunis van der Veen (penn),  
Siepie Hylkema, Arie van Barneveld (not) 

 

 Remco van Mourik, Roelie Groninger, Karin v.d. Burg, Wanda Ottens, Riek v.d. 
Vlugt, Rein Postma, Jan Willem Adams, Houkje Rijpstra, Anja Wiersma, Carlos de 
Matos Fernandes, Aafke Postma, Daan Bultje, Hennie van Asten, Minke Postma, 
Rense Rotsma, Frans Bouwers, Betty vd Ven-de Vos en Bertus van der Tuuk. 
 

 

1 
Opening en mededelingen 

 

Voorzitter Roelof Veldhuis opent om 20.00 uur de digitale vergadering en heet 
iedereen welkom. Hij geeft aan dat vanuit Dokkum vier bestuursleden (op 
gepaste afstand) bij elkaar zitten: Siepie, Teunis, Arie en hijzelf. 
 

  

2 
Vaststellen agenda  

 

De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 
 

  

3 
Mededelingen 

 

Er zijn vanuit het bestuur geen mededelingen. 
 

  

2 
Verslag  12 okt 2020 

 

Zonder opmerkingen wordt het verslag van de gecombineerde voorjaars- en 
najaarsvergadering vastgesteld. 
 

  

5 
Financiën 

 

1. De jaarverslagen: Teunis geeft een toelichting bij de financiële 
jaarverslagen van 2019 en 2020. 

2. Remco van Maurik geeft, mede namens Rense Rotsma aan dat de 
kascommissie de stukken gecontroleerd heeft en alles heeft goed 
bevonden. Naar aanleiding van de bevindingen geeft de 
ledenvergadering decharge aan het bestuur. 

3. Tot de nieuwe kascontrolecommissie treedt toe: Wietse de Haan. Remco 
de Haan heeft zijn taak erop zitten. 
 

  

6 
Jaarverslag Statenfractie 

 

Het schriftelijke verslag van de Statenfractie wordt kort besproken en er worden 
enkele vragen over gesteld. 
 

  

7  
jaarverslag 2020 
Wetterskipsfractie 

 

Het schriftelijk verslag van het Wetterskip wordt ook besproken. 
Diverse leden geven aan dat de verslagen erg verduidelijkend zijn. 
Complimenten. 

  



8 
Aankondiging 
bestuursverkiezing 
najaarsvergadering 

 

Roelof geeft aan dat het bestuur naarstig op zoek is naar nieuwe leden. Een 
aantal leden treden in het najaar af en zijn niet herkiesbaar. Vernieuwing en 
verjonging is gewenst. 
 

  

9 
Voortgang Werkplan 2021 
en begroting 2021 

 

De begroting van 2021 wordt door Teunis verder toegelicht. Er zijn geen vragen 
over. De begroting wordt vastgesteld. 
 
Voor het werkplan 2021 geeft de voorzitter nog een korte aanvulling: 
Roelof geeft aan het bestuur actief geweest is in het organiseren en coördineren 
van een Scholing voor nieuw talent: De Schaper-leergang.  
Verder is er het afgelopen jaar een goede samenwerking geweest tussen het 
Gewestelijk bestuur en de fracties van Het Wetterskip, De Provinciale Staten en 
de Jonge Socialisten  
 
Ook zijn er wel een aantal vragen en opmerking. Betty v.d. Ven vraagt of er een 
concreet voorstel voor scholing is. 
Naar aanleiding van een opmerking van Wanda Ottens is te melden dat er weer 
plannen gemaakt worden voor een Toogdag. 
Riek van de Vlugt geeft aan dat het vrouwennetwerk nog steeds digitaal 
bijeenkomst. Hopelijk kan dat spoedig weer ‘live’. 
 

  

10 
Mogelijke samenwerking 
van de afdelingen richting 
gemeenteraadsverkiezingen 
16 maart 2022 

 

Namens het bestuur geeft Roelof aan dat bekeken wordt of een aantal 
afdelingen zouden kunnen samenwerking in de loop naar de 
gemeenteraadsverkiezingen. Als afdelingen daar zelf ook ideeën over hebben, 
graag melden. 
 

  

11 Rondvraag  

Met niets voor de rondvraag gaat de voorzitter over naar het laatste 
agendapunt: 
 

  

Sluiting  

Met niets meer aan de orde sluit de voorzitter de vergadering om 21.10 uur 
 

 

Arie van Barneveld 

Juni 2021 


